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Tomko: 

Interpelácia opäť na Slavoj. Dopočul som sa, že sa chystá druhá a tretia etapa výstavby 

futbalových ihrísk, plus prestavba hlavného ihriska plus tribúny. Je už na to aj tzv. infoleták, 

ktorý bol aj včera rozdávaný športovcom, ktorí boli na zápase. Chcem sa spýtať, kto je za 

tým, mesto, alebo Slavoj, je to jeho iniciatíva, lebo tá prezentácia toho pripravovaného 

projektu bola rozdávaná medzi ľudí. Neviem, či to bol dajaký predvolebný ťah, ale dostalo sa 

mi to do rúk, nový areál nového futbalového ihriska s tribúnmi a podobne,  určite ste to 

dostali aj ostatní. Takže, moja interpelácia je k tomu. Prosím, odpovedzte mi, lebo budem mať 

ešte viacero, keď sa dá.  
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka strechy tribúny ako takej, myslím teraz Slavoja. Sám dobre vieš, že práce, ktoré sa 

realizovali v areáli Slavoja, boli realizované postupne. Čo sa týka našich prostriedkov, tak aj 

tie smerovali k výstavbe ihriska s umelou trávou. Nové aktivity vyvíjali aj činovníci klubu. 

Bolo potrebné doriešiť hlavne priestory hygieny, čo bolo podmienkou sfunkčnenia zo strany 

regionálneho úradu verejného zdravotníctva, to sa stalo. Aj činovníci klubu aj mesto si 

uvedomuje, že nejakou postupnosťou prác je potrebné doriešiť aj tieto priestory, to znamená 

tribúna, okolité korzá. Všetky tieto plány, zatiaľ v podobe štúdie, ktoré si videl, materiály, 

ktoré distribuovali činovníci, alebo Správna rada futbalového klubu sú  návrhom. Ten návrh 

by mal byť realizovaný v ďalších obdobiach. Prvý krok je realizácia dvoch ihrísk, trávnatých 

ihrísk, to sú tie, o ktorých si vravel, že je na nich umiestnená hlina, budú postupne 

rozplanírované tieto ihriská. Ak si dobré pamätám, rozmerovo by mali slúžiť na herné zápasy 

pre mladšie kategórie a to znamená, žiacke, jedno by malo mať dispozíciu 60x40 a druhé 

40x20. Ospravedlňujem sa, ak som nepovedal presne, myslím si, že približne v týchto 

rozmeroch sa pohybujeme. Aj toto je iniciatíva futbalového klubu Slavoj Trebišov, čiže nie je 

to žiadna predvolebná agenda. Tak, ako to deklarovali na výročnom zasadnutí Valného 

zhromaždenia, je predstava taká, aby sa vytvorili podmienky na trénovanie pre žiacke 

kategórie. To znamená, aby žiaci, ktorí nepotrebujú využívať celé ihrisko, to znamená v tých 

klasických rozmeroch, mohli využívať ihriská menších rozmerov tak, ako to je dnes bežné pri 

súťažných zápasoch týchto kategórií. Čiže, z toho, čo si sa pýtal, asi to podstatné, áno, ide 

o iniciatívu FK Slavoj Trebišov. To, že sú zapojení do rôznych projektov, resp. si podali 

žiadosti o granty, o podporu zo strany Slovenského futbalového zväzu je zrejme v štádiu 

vybavovania, akým spôsobom, či to bude tá žiadosť, alebo tie žiadosti, či budú schválené, 

alebo či budú poskytnuté nejaké dotačné prostriedky, to nám zrejme činovníci oznámia, keď 

sa budú realizovať tieto práce. Ale ihriská, ako také sa budú realizovať a pripravovať v tomto 

období.  

 
 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 


